
Referat
Bestyrelsesmøde 07. December 2022

Tilstede:

Mathias, Pernille, Adam, Jonas, Kristoffer, Zeynel, Simon og Nana

Afbud:

Jesper og Mark

Praktisk

Godkendelse af dagsorden:

Der er intet at tilføje , og dagsordenen er godkendt.

Parknet:
Jan M. bliver kontaktperson isteder for Kim.
Bestyrelsen skal ikke på.
TV: Store stigninger, skla vi sende en spejder? 21 nov. Vi spørger Facebookgruppen om
medlemmer vil med.

Status ny hjemmeside referater mm:

Sekretærmail er klar til overflytning.

Fortsat tekniske problemer.

Den nye hjemmeside burde være klar medio Januar.

Bestyrelsens seminar weekendophold

4. februar har bestyrelsen arbejdsdag, og den afsluttes med julefrokost.

Beboersager

Event:

Drift

Maling af vinduer mod gården
Gentagelse: Udbudsmaterialet forventes i januar.

Status facadeprojektet
● vi holder budget

Maling af vinduer

● foreningen står selv for det



Varmecentralen

● der er kigget på 2 mulige løsninger

● Vi går med plan A.

Evt.:

CEJ bliver kontaktet mhp. at der kan stå barnevogne ved den store udgang.


